

Смузи «Легкий завтрак»

Этот бодрящий коктейль дает заряд энергии, дневную порцию витаминов, микроэлементов и минералов. Смузи состоит из свежевыжатого фреша апельсин, органического биоюгурта, свежей клубники и банана с добавлением мюсли «fitness» и меда.

280/10 UAH 40

Light breakfast smoothie

This uplifting cocktail you will get a vast energy supply, daily provision of vitamins, microelements and minerals. The smoothie consists of freshly squeezed orange juice, organic low-fat yoghurt, fresh strawberries and crushed banana, muesli fitness, and honey.



Смузи «Мятно-ягодный потенциал»

Этот смузи с высоким содержанием витамина С, полифенолов, клетчатки и жирных кислот, будет полезен для максимального результата Ваших тренировок. Коктейль состоит из яблочного фреша, ягодного микса на основе малины, ежевики и черники, а также банана с несколькими листочками мяты для аромата и свежести.

280/10 UAH 40

Mint-berry potential smoothie

This smoothie has a high amount vitamin C, polyphenols, fiber and fatty acids, and it will be of great use to all with hectic life styles and intensive workouts. The cocktail consists of freshly squeezed apple juice, berry mix of raspberries, blackberries and blueberries with crushed banana with a few mint leaves to kick your taste buds and to refresh.



Смузи «Тропический пляж»

Этот мультивитаминный смузи восполнит запас энергии в считанные минуты после интенсивных занятий спортом, а также способствует активному сжиганию жира. Коктейль содержит свежее манго, ананас и чернику.

280/10 UAH 40

Tropical beach smoothie

This multivitamin smoothie is an ideal drink after an intensive workout or as a fat burning supplement that will replenish your energy level in a blink of a second. The smoothie consists of fresh mango, pineapple and blueberry.



Смузи «Шоколадный вельвет»

Этот смузи богат витаминами и необходимыми микроэлементами, он быстро поднимает настроение и восстанавливает силы. Льняное семя очищает организм и способствует выведению. Коктейль состоит из органического обезжиренного молока, низкокалорийного ванильного мороженого, молотого миндаля и льняного семени.

280/10 UAH 40

Chocolate velvet smoothie

This smoothie is bursting in vitamins and essential microelements, it will quickly uplift you mood and replenish your energy. Flax seed is an ideal supplement to cleanse the body and eliminate toxins. The cocktail consists of organic low fat milk, fat free vanilla ice cream, almond flakes and flax seed.

